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KASEJOVICKÉ NOVINY
Měsíčník města Kasejovice a obcí Hradiště, Nezdřev, Oselce a Životice

Když se sejde pár nadšených mamin se skvělou partou dětí, 
vznikne z toho velmi povedený týden. 

Předposlední týden v červenci jsme se tedy sešly na tvrzi 
v Řesanicích plni sil a nadšení. Náplní celého týdne byla 
dopolední výuka jízdy na koni a odpolední tvoření. V pondělí 
proběhlo seznámení dětí s koňmi, vysvětlení bezpečnosti 
a základní manipulace s nimi a odpoledne jsme se vrhly do 
tvoření hobby horsíků z ponožek. A co to takový hobby horsing 
je? Je to atletický sport, při kterém se používá plyšový koník na 
tyči, se kterým se jezdec může účastnit různých závodů. Děti si 
tedy vytvořily každý svého koníka a mohly v průběhu týdne 
rozvíjet své atletické schopnosti za pomoci mladých nadějí, 
které již mají zkušenosti v tomto čím dál více oblíbeném sportu.  

V následujících dnech se děti učily jezdit se sedlem i bez 
sedla, pracovaly ze země a zlepšovaly své dovednosti 
v překonávání překážek jak s živými koňmi i s těmi 
ponožkovými. Zpestřením, a myslím i skvělým zážitkem, bylo 
plavení koní, které si v parném dni užili nejen děti, ale i jejich 
čtyřnozí kamarádi. Týmovou prací jsme vytvořily táborovou 
vlajku, malovaly na sklo, vyráběly náramky a různé drobné 
dekorace. Oblíbenou činností byla i příprava oběda, kdy si 
každý vyzkoušel, jak se dělá tvarohový ovocný knedlík.

Závěrečný páteční den byl pro děti zkouškou, kde mohly 
zúročit vše, co se za celý týden naučily. Dopoledne byla 
připravena dráha zručnosti, kde museli jezdci se svým živým 
koněm překonat různé barevné šustící překážky, přenášeli 
předměty, jezdili slalom, couvali a klusali. Odpoledne se 
závodilo s horsíky v drezurní úloze a parkurovém skákání. 

Sama jsem si to vyzkoušela a klobouk dolů před dětmi, jelikož 
zapamatovat si daný kurz v drezuře a v nejlepším čase odskákat 
parkur, byla celkem dřina. Po skončení soutěží byly všechny 
děti slovně ohodnoceny a dekorovány duhovými kokardami. 
Závěr týdne byl dobrým koncem i pro realizační tým, bez 
kterého by to nešlo a kterému patří mé velké díky! 

                                                                                                                        

                                                      Michaela Chárová

Na řesanické tvrzi se jezdilo a tvořilo

Město Kasejovice společně s Plzeňským krajem a Divadlem J. K. Tyla v Plzni si Vás dovolují pozvat na muzikál

Jesus Christ Superstar

3. listopadu 2024 ve 14 hod. Nová scéna Plzeň

Vstupenky do 13. řady, cena 510 Kč. Rezervace do 26. září 2024
 

Rezervace na MěÚ Kasejovice u pí. Ilony Sudové tel: 371 585 149
e- mail:  nebo osobně.podatelna@kasejovice.cz

Doprava zdarma.
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Usnesení z 14. zasedání Zastupitelstva 

města Kasejovice ze dne 11. července 2024

Zastupitelstvo města Kasejovice

Schvaluje:
• rozpočtové opatření č. 3
• pronájem pozemku parc. č. 126/1 v k.ú. Řesanice o výměře 

22 739 m  za 945 Kč/rok p. xxx na dobu určitou pěti let 
s šestiměsíční výpovědní lhůtou, a to vždy jen k 1.11. 
běžného roku, pověřuje starostu města k vyřízení všech 
formalit a k podpisu předloženého návrhu pachtovní 
smlouvy

• vyhlášení záměru pronájmu části pozemku parc. č. 772 
2o výměře cca 80 m  v k.ú. Kladrubce

• odstoupení od kupní smlouvy ze dne 24.1.2024 na pozemek 
parc. č. 1169/1 v k.ú. Kasejovice s p. xxx a pověřuje starostu 
města k vyřízení všech formalit

• na základě výběrového řízení na zpracovatele projektové 
dokumentace na akci „Kasejovice sil. 17720 úprava 
dopravního prostoru“ uzavření smlouvy o dílo s paní Ing. 
Martinou Pavlíkovou, se sídlem Slovanské údolí 313/71, 
318 00 Plzeň, IČ 88204154 a pověřuje starostu města 
k podpisu této smlouvy

• znění zadávací dokumentace k projektu „Kasejovice – 
stavební úpravy jednotné kanalizace“ a pověřuje starostu 

města k podpisu smlouvy o dílo s vítězným účastníkem 
výběrového řízení

Neschvaluje:
• vyhlášení záměru pronájmu části pozemku parc. č. 738/15 

2o výměře 136 m  v k.ú. Kladrubce a části pozemku parc. č. 
2772 o výměře 55 m  v k.ú. Kladrubce

• vyhlášení záměru pronájmu části pozemku parc. č. 738/15 
2o výměře 50 m  v k.ú. Kladrubce

Stanovuje:
• termín příštího jednání Zastupitelstva města Kasejovice na 

1.8.2024

Bere na vědomí:
• zprávu finančního výboru
• zprávu kontrolního výboru
• usnesení z 13. zasedání zastupitelstva ze dne 20. června 

2024
• informace starosty města o aktuálních problémech v obci 

a o průběhu stavebních akcí

Jak naložit s odpady

Město Kasejovice má zpracované odpadové hospodářství 
tak, aby tato služba byla pro občany co nejlevnější a zároveň 
bylo co nejméně směsného odpadu. Protože od jeho množství 
se potom odvíjí roční poplatek za odpad. Vyžaduje to jediné – 
spolupráci občanů. Třídit odpady se nám víceméně daří. 
Bohužel jsme ale zaznamenali velký nárůst velkoobjemového 
odpadu. To je odpad, který lidé běžně přiváží do sběrného 
dvora. Sběrný dvůr má sloužit občanům Kasejovic a spádových 
obcí a uložení odpadu je zdarma. 

Snažili jsme se zjistit, co stojí za nárůstem tohoto odpadu. 
Podílí se na něm obyvatelé jiných obcí, které nemají svůj vlastní 
sběrný dvůr. Možná se ptáte, proč tedy obsluha sběrného dvora 
dovolí uložit odpad někomu, kdo nemá bydliště v Kasejovicích 
nebo ve spádové vsi. Je to jednoduché. Každý má někde své 
příbuzné a známé, takže pan X přijede s panem Y, který je 
z Kasejovic, a odpad vyloží. Jak budete někomu dokazovat, že 
odpad je ve skutečnosti pana X a ne pana Y? Těžko. A tady platí: 
„A teď, babo, raď! Zpoplatnit ukládání velkoobjemového 
odpadu ve sběrném dvoře? Nebo to nechat být a zvednout až 
roční poplatek? 

Až budete číst tyto řádky, zamyslete se, jestli jste to nebyli 
třeba vy, kdo jel do kasejovického sběrného dvora 
s kamarádem, který třeba vyklízí chalupu za hranicí katastru 
města. Znáte pořekadlo, že každý dobrý skutek je po zásluze 
potrestán? Možná si na něj vzpomenete, až půjdete platit 
zvýšený roční poplatek za odpad nebo až vy sami budete 
vyklízet chalupu a ve sběrném dvoře po vás budou chtít za 
uložení odpadu poplatek.  

                                                                                                                             

                                                                                    -rkn-

Jakoby magnetem přitahována se cítí řada cyklistů, když 
slyší heslo Tour de Oblouk. Každoročně se proto počátkem léta 
(letos to bylo v pátek 5. července) vydají do Nezdřeva, kde 
místní SK už několik desetiletí organizuje sportovně 
společenskou akci, při níž nejde o poměřování sil, nýbrž 
o  chv í l e  l i d ské  pospo l i t o s t i ,  dnes  t o l i k  vzácné .
Ještě za minulého režimu si pár nezdřevských teenagerů vyjelo 
na okružní jízdu po okolí. Po několika letech si vyjížďku 
zopakovali a pak znovu, a to už se k mladíkům přidali i další 
místní a také přespolní a někteří chalupáři. Tak se z původní 
skupinky jezdců stal peloton čítající desítky účastníků - v tomto  
roce jich bylo 65. Časem se ustálily dvě trasy, které se 
pravidelně střídají. Po zastávkách v Bezděkově a Kadově 
zamíří houf sportovců do Slatiny, Svéradic, Nového Boru, 
Jetenovic, Kvášňovic, Újezda, Chanovic a zpátky domů. 
Tentokrát se z Kadova pokračovalo opačným směrem: na 
Vrbno, Tchořovice, Lnáře (k obědu opět obří řízek v Přístavu), 
Záhorčice, Březí, Hvožďany - Vagon (zde mnozí využili 
možnost koupele), pak následovala oblíbená Pozdyně, Předmíř, 
znovu Přís tav a  z  Hradiště  zpět  na místo s tar tu. 
Počasí bylo tradičně pro tento cyklovýlet téměř dokonalé, 

občerstvovací stanice fungovaly bezchybně a několik 
drobnějších oděrek po nečekaných pádech nikomu dobrou 
náladu nezkazilo.

                                         Jiří Čepelák, foto Viktor Jandera

Přitažlivost Oblouku stále trvá

 Letošní ročník odstartoval výstřel z repliky děla

Dnešní mládí nedá bez chytrých telefonů ani ránu

Koupaliště ve Hvožďanech lákalo k osvěžení

Životický sedmiboj

V Životicích jsme letošní den dětí 
oslavili netradičně, a to už zvoleným 
termínem akce. Pozvali jsme k nám 
děti až 29.6. a připravili jsme pro ně 
„Životický sedmiboj“,  nebo-l i 
sportovní zápolení na zahájení 
prázdnin. Sluníčko nás nezklamalo, 
naopak hřálo až moc, proto jsme pro 
osvěžen í  v šech  zúčas tněných 
naistalovali vodní sprchy. Děti se 
nenechaly zahanbit  a  všechny 
disciplíny – střelba ze vzduchovky, 

hod na terč, porážení špalíčků, lukostřelba, trefování míčky do koše, házení kroužků 
na cíl, hollo-ball – poctivě absolvovaly a odměnou jim bylo připravené překvapení – 
možnost vyfotografovat se se zlatou medailí z letošního MS v hokeji, kterou zapůjčil 
kustod národního mužstva pan Zdeněk Šmíd. A aby to nebylo malým sportovcům 
líto, odvážel si každý domů svoji zlatou medaili. Tentokrát byla sice čokoládová, ale 
možná, že se s někoho také stane v budoucnu zdatný sportovec, který se bude moct 
pochlubit tou opravdovou. Přejeme to všem a děkujeme za statečnost, s jakou závod 
ve velkém horku absolvovali.

                                                            Irena Červenková, zastupitelka obce Životice

Obecní knihovna Kasejovice vyhlašuje 
prázdninovou soutěž pro děti do 15 let

Vezmi knížku 

na prázdniny

Soutěž probíhá 
od 1. 7. do 17.9. 2024

Přečti o prázdninách knihu, napiš její 
název, kdo ji napsal a případně 

ilustroval, o čem kniha byla a co se ti 
na ní líbilo. Můžeš nakreslit i obrázek, 

který s knihou souvisí. Nezapomeň 
připsat svoje jméno, odkud jsi a kolik je 

ti let. To vše přines do 17. září do 
knihovny nebo pošli na email 

knihovna@kasejovice.cz.

Na 3 vítěze čeká kniha jako odměna!
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připsat svoje jméno, odkud jsi a kolik je 

ti let. To vše přines do 17. září do 
knihovny nebo pošli na email 

knihovna@kasejovice.cz.

Na 3 vítěze čeká kniha jako odměna!
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22. června se sešla tenisová elita 
z Kasejovic a okolí k dalšímu turnaji 
losovaných čtyřher. Po zahájení a pár 
slovech k pravidlům mohl ředitel turnaje 
Lukáš Mašek zahájit los, který přinesl 
toto složení dvojic: Patrik Pružinec - 
Tomáš Řehoř, Pavel Panýrek - Michal 
Svoboda, Libor Kulík - Lukáš Mašek, 
Jarda Pružinec - Martin Škyrta, Tomáš 
Jakubčík - David Kulík, Petr Kališ - 
Václav Drnek, Martin Jedlička - Martin 
Fiala, Zdeněk Rezek - Karel Horal. 

Při pohledu na los se hledal favorit 
velice snadno. Martin Fiala, který vyhrál 
všechny dosavadní ročníky, a k němu 
ostřílený bombarďák Martin Jedlička. 

Ostatní měli tak o motivaci postaráno 
a chtěli konečně Martina Fialu sesadit 
z trůnu. 

Skupinová fáze sloužila jen pro 
nasazení do play off a tak se hrála ve 
zkrácené podobě do čtyř gemů. Tuto fázi 
pak v jedné skupině opanovala dvojice 
Fiala - Jedlička a ve druhé dvojice 
Pružinec - Řehoř. 

Čtvrtfinále nabídlo zajímavé bitvy, 
z nichž se do bojů o medaile dostaly páry 
Fiala - Jedlička, Kališ - Drnek, Pružinec - 
Řehoř a Škyrta - Pružinec.

 První semifinále mezi bratry 
Pružinci nabídlo vyrovnaný boj. Všichni 
hráči si drželi své servisy a na ukazateli 
skóre svítilo skóre 4:4. Šlo se tedy do 
závěrečné fáze a na obou párech byla 
znatelná nervozita. Tato nervozita 
nakonec stála dvojici Škyrta - Pružinec J. 
podání a Patrik Pružinec měl šanci zápas 
doservírovat, což se mu nakonec 
povedlo, a rozhodl tento bratrský souboj 
na 6:4. 

Druhý  soubo j  pak  zača l  d l e 
papírových předpokladů a pár Fiala - 
Jedlička bleskově vedl 3:0. Petr Kališ 
a Václav Drnek však nesložili zbraně 
a začali  mocně dotahovat.  Zápas 
nakonec otočili do stavu 4:5 a přišel 
nejtěžší krok v podobě dopodávání 
zápasu. Ve vypjatém gemu nakonec byli 
tito dva šťastnějšími a vyhráli tak 
v poměru 4:6. 

Souboj o třetí místo pak ovládli 
jednoznačně Martinové a bronzové 
medaile tak putovali k nim a nepopulární 
bramborové medaile získali Martin 
Škyrta a Jarda Pružinec. 

Finále před zaplněným hledištěm 
rozehrály poslední dvě zbylé dvojice 
a čekalo se, co zajímavého bude k vidění. 

Na úvodním servisu tlačila na 
soupeře dvojice Kališ - Drnek a za stavu 
40-0 už se zdálo, že důležitý úvodní gem 
bude v jejich režii. Toto vedení však 

ztratili a to jakoby předznamenalo jejich 
finálový pád. Tomáš Řehoř a Patrik 
Pružinec pak na dvorci kralovali a za 
stavu 5:1 se zdálo, že finále bude 
j e d n o z n a č n o u  z á l e ž i t o s t í .  P e t r 
s Václavem však opět prokázali srdce 
bojovníků a do zápasu se začali postupně 
vracet. Jejich tažení za vyrovnáním 
dospělo až do výhody za stavu 5:4 
a senzační srovnání bylo na dosah. Poté 
však předvedl fantastickou hru na podání 
Tomáš Řehoř a ukončil zápas na 6:4. 

 Finále tak nakonec přineslo 
zajímavou bitvu a zrodilo poprvé 
v historii jiného vítěze, než bylo doposud 
zvykem. Skvělý sportovní den byl tak 
ukončen a zbývalo už jen rozdat poháry 
a ceny.

 Díky zaslouží sponzoři turnaje, jimiž 
byli: Flötotto, Klaus Timber, Ekotes, 
Kovo Kasejovice MONT, Interiors mnd, 
Leifheit, Město Kasejovice, Řeznictví 
a uzenářství Herejk. 

Největší poděkování a uznání pak 
patří jako vždy Lukáši Maškovi, který 
tento turnaj zorganizoval a všem 
zúčastněným připravil skvělý sportovní 
zážitek. Lukáši, díky!

                                                                                                  

                                    Václav Drnek 

4. ročník tenisového turnaje Kasejovicce Open

Vítězná dvojice

Stříbrný tým

Bronzová dvojice

Poslední červencová sobota patřila v Bezděkově těm 
nejmenším. Lipová alej zpříjemnila všem malým i velkým 
návštěvníkům procházku parným odpolednem. Letošní ročník 
Pohádkové aleje se nesl v duchu večerníčků. Věděli jste, že 
příští rok oslaví Večerníček 60 let? Za tuto dobu představil 
kreslený kluk s papírovou čepicí dětem před spaním mnoho 
pohádkových příběhů. A čepicí z novinového papíru začalo 
i naše putování za večerníčky. 

U Ferdy Mravence a Berušky si složily děti čepici, na které 
měly svoje jméno a vyznačená jednotlivá pohádková zastavení. 
Touto vstupní branou prošlo během dvou hodin 89 malých 
návštěvníků – Večerníčků. První úkol plnily na rozkvetlé louce 
u víly Amálky. Motýl Emanuel se s dětmi proletěl mezi květy 
vlčího máku. S Mankou posbíraly žaludy, jako náboje do 
Rumcajsovy bambitky a pod jeho a Cipískovým dohledem si 
mohly zastřílet ze vzduchovky. Jedno pohádkové zastavení 
připomnělo dětem a také dospělákům legendární Broučky, 
které Večerníček uvedl na televizních obrazovkách už v roce 
1967. Děti se na malou chvilku díky krovkám a tykadélkům 
proměnily na Broučky. S lucerničkou proběhly mezi lučními 
květy a cestou překonaly několik překážek. U pařezové 
chaloupky pomohly Křemílkovi a Vochomůrkovi zasadit 
semínko a Krakonoš s Ančetem si moc pochvalovali, že děti 
poznaly hodně lesních zvířátek. Čarodějnice tentokrát 
zklamala, protože nenapekla sladké perníčky, a její mazlíček – 
pavoučice Matylda svými pavučinami dětem trochu 
zkomplikovala plnění úkolů. Místo perníčku děti odcházely 
s králičím okem a doporučením, že nejdobřejší je na zelenině. 
Čepice se dětem plnila barevnými puntíky za splněné úkoly 
a pěšina je postupně zavedla k čertům do pekla. Menší si 
zahrály pohádkové pexeso nebo skládaly puzzle. A kdo si 
troufnul, mohl obehrát čerta v kartách. Mnohým se to povedlo. 
I vodníci mají ve večerníčcích své místo, a tak se dva usídlili 
i v naší aleji. V jejich tůňce to bublalo, žáby skřehotaly a rybek 
na lovení bylo dostatek. Hrníčky na dušičky byly naštěstí 
obsazené. Malé čarodějnici se pomotala zaklínadla, a tak 
potřebovala od dětí pomoc. Mach se Šebestovou zase půjčili 
každému jako odměnu za vypočtený příklad kouzelné 
sluchátko. Kdoví, kolik našeptaných přání se už vyplnilo. 
Poslední úkol byl trochu o zručnosti, ale i s ním si děti hravě 

poradily. Ája děti prosila, aby jí pomohly postavit boudu pro 
jejího pejska. Z malého štěňátka vyrostl Maxipes Fík. A jak 
jméno napovídá, na stavbu boudy bylo třeba navozit hodně 
cihel. Pro odměnu za splněné úkoly musely vyšplhat ještě na 
kopeček. Už z dálky byla vidět velká večerníčkovská čepice, 
kterou jsme nasadili naší bezděkovské kamenné Bábě. Kolem 
hopsali Bob a Bobek a chtěli, aby jim děti pomohly najít jejich 
ztracený klobouk s odměnami. Povedlo se! Drobná odměna 
a výborná palačinka přišla vhod. Kdo měl dostatek trpělivosti 
a vyhledal pejska Škubánka, narazil i na jeho kamarádku Káťu. 
Ta si vzala děti do parády a vykouzlila jim na obličeji 
nejrůznější obrázky a malůvky. Podle kladných ohlasů si 
odpoledne užily nejen děti. Někteří dospěláci se vrátili o mnoho 
let zpátky, kdy pozorně sledovali pohádky na dobrou noc, které 
ohlašoval  známou znělkou Večerníček.  Děkujeme 
návštěvníkům, malým i velkým, že se k nám vydali na putování 
s Večerníčkem. Že jste ho v aleji nepotkali? Určitě kolem vás 
prosvištěl na kole nebo jste od něho dostali obrázek na památku.

 Obrovské a upřímné poděkování posílám ještě jednou všem 
pohádkovým postavičkám za jejich ochotu být součástí zdroje 
radosti pro druhé i přes občasné nepohodlí v kostýmu nebo 
třeba v horkém počasí, které zrovna panovalo. Za jejich pomoc 
při přípravách i končeném úklidu. A také nesmím zapomenout 
na místní hasiče, díky kterým je nyní naše lipová alej tak útulná. 
Děkuji i za výborné občerstvení, které opět skvěle zajistil se 
svými pomocníky Milan Palečko z nezdřevské hospody. A také 
obci Hradiště za příspěvek na občerstvení pro děti i pro 
účinkující. Jako je Večerníček pořad s nezapomenutelnou 
znělkou a malým kresleným klukem s papírovou čepicí, tak 
věřím, že i procházka v novinové čepici naší bezděkovskou 
alejí bude pro mnohé nezapomenutelným zážitkem. A jako mají 
klasické pohádky pro děti své místo na televizních obrazovkách 
a v knížkách v dětských pokojíčcích, budou mít své místo 
pohádky i v naší aleji. Na příští shledanou!

                                                                     Šulcová Olga

Cesta s Večerníčkem

Hudba v synagogách opět nezklamala
Ve čtvrtek 25. července se ve zcela zaplněné kasejovické synagoze konal již XXIII. 

ročník Hudby v synagogách Plzeňského regionu. Přítomní se mohli zaposlouchat do 
skladeb vážných nebo se zasnít při romantických „Slzách Jacqueliny“. Nechyběly 
rozverné a veselé tóny židovských melodií. Skladby zazněly v podání violoncell 
Dominiky Weiss Hoškové a Jiřího Hoška, který svůj nástroj v průběhu koncertu vyměnil 
ještě za klavír a jednotlivé skladby doplnil komentářem, a houslí Miroslava Vilímce. 
Překvapením byla přítomnost současného skladatele Karla Pexidra, jehož Appassionato 
pro housle a violoncello taktéž zaznělo.

Úžasně odehraný koncert ocenili diváci dlouhotrvajícím potleskem.                                                                                                 

                                                                                                             -mk-
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22. června se sešla tenisová elita 
z Kasejovic a okolí k dalšímu turnaji 
losovaných čtyřher. Po zahájení a pár 
slovech k pravidlům mohl ředitel turnaje 
Lukáš Mašek zahájit los, který přinesl 
toto složení dvojic: Patrik Pružinec - 
Tomáš Řehoř, Pavel Panýrek - Michal 
Svoboda, Libor Kulík - Lukáš Mašek, 
Jarda Pružinec - Martin Škyrta, Tomáš 
Jakubčík - David Kulík, Petr Kališ - 
Václav Drnek, Martin Jedlička - Martin 
Fiala, Zdeněk Rezek - Karel Horal. 

Při pohledu na los se hledal favorit 
velice snadno. Martin Fiala, který vyhrál 
všechny dosavadní ročníky, a k němu 
ostřílený bombarďák Martin Jedlička. 

Ostatní měli tak o motivaci postaráno 
a chtěli konečně Martina Fialu sesadit 
z trůnu. 

Skupinová fáze sloužila jen pro 
nasazení do play off a tak se hrála ve 
zkrácené podobě do čtyř gemů. Tuto fázi 
pak v jedné skupině opanovala dvojice 
Fiala - Jedlička a ve druhé dvojice 
Pružinec - Řehoř. 

Čtvrtfinále nabídlo zajímavé bitvy, 
z nichž se do bojů o medaile dostaly páry 
Fiala - Jedlička, Kališ - Drnek, Pružinec - 
Řehoř a Škyrta - Pružinec.

 První semifinále mezi bratry 
Pružinci nabídlo vyrovnaný boj. Všichni 
hráči si drželi své servisy a na ukazateli 
skóre svítilo skóre 4:4. Šlo se tedy do 
závěrečné fáze a na obou párech byla 
znatelná nervozita. Tato nervozita 
nakonec stála dvojici Škyrta - Pružinec J. 
podání a Patrik Pružinec měl šanci zápas 
doservírovat, což se mu nakonec 
povedlo, a rozhodl tento bratrský souboj 
na 6:4. 

Druhý  soubo j  pak  zača l  d l e 
papírových předpokladů a pár Fiala - 
Jedlička bleskově vedl 3:0. Petr Kališ 
a Václav Drnek však nesložili zbraně 
a začali  mocně dotahovat.  Zápas 
nakonec otočili do stavu 4:5 a přišel 
nejtěžší krok v podobě dopodávání 
zápasu. Ve vypjatém gemu nakonec byli 
tito dva šťastnějšími a vyhráli tak 
v poměru 4:6. 

Souboj o třetí místo pak ovládli 
jednoznačně Martinové a bronzové 
medaile tak putovali k nim a nepopulární 
bramborové medaile získali Martin 
Škyrta a Jarda Pružinec. 

Finále před zaplněným hledištěm 
rozehrály poslední dvě zbylé dvojice 
a čekalo se, co zajímavého bude k vidění. 

Na úvodním servisu tlačila na 
soupeře dvojice Kališ - Drnek a za stavu 
40-0 už se zdálo, že důležitý úvodní gem 
bude v jejich režii. Toto vedení však 

ztratili a to jakoby předznamenalo jejich 
finálový pád. Tomáš Řehoř a Patrik 
Pružinec pak na dvorci kralovali a za 
stavu 5:1 se zdálo, že finále bude 
j e d n o z n a č n o u  z á l e ž i t o s t í .  P e t r 
s Václavem však opět prokázali srdce 
bojovníků a do zápasu se začali postupně 
vracet. Jejich tažení za vyrovnáním 
dospělo až do výhody za stavu 5:4 
a senzační srovnání bylo na dosah. Poté 
však předvedl fantastickou hru na podání 
Tomáš Řehoř a ukončil zápas na 6:4. 

 Finále tak nakonec přineslo 
zajímavou bitvu a zrodilo poprvé 
v historii jiného vítěze, než bylo doposud 
zvykem. Skvělý sportovní den byl tak 
ukončen a zbývalo už jen rozdat poháry 
a ceny.

 Díky zaslouží sponzoři turnaje, jimiž 
byli: Flötotto, Klaus Timber, Ekotes, 
Kovo Kasejovice MONT, Interiors mnd, 
Leifheit, Město Kasejovice, Řeznictví 
a uzenářství Herejk. 

Největší poděkování a uznání pak 
patří jako vždy Lukáši Maškovi, který 
tento turnaj zorganizoval a všem 
zúčastněným připravil skvělý sportovní 
zážitek. Lukáši, díky!

                                                                                                  

                                    Václav Drnek 

4. ročník tenisového turnaje Kasejovicce Open

Vítězná dvojice

Stříbrný tým

Bronzová dvojice

Poslední červencová sobota patřila v Bezděkově těm 
nejmenším. Lipová alej zpříjemnila všem malým i velkým 
návštěvníkům procházku parným odpolednem. Letošní ročník 
Pohádkové aleje se nesl v duchu večerníčků. Věděli jste, že 
příští rok oslaví Večerníček 60 let? Za tuto dobu představil 
kreslený kluk s papírovou čepicí dětem před spaním mnoho 
pohádkových příběhů. A čepicí z novinového papíru začalo 
i naše putování za večerníčky. 

U Ferdy Mravence a Berušky si složily děti čepici, na které 
měly svoje jméno a vyznačená jednotlivá pohádková zastavení. 
Touto vstupní branou prošlo během dvou hodin 89 malých 
návštěvníků – Večerníčků. První úkol plnily na rozkvetlé louce 
u víly Amálky. Motýl Emanuel se s dětmi proletěl mezi květy 
vlčího máku. S Mankou posbíraly žaludy, jako náboje do 
Rumcajsovy bambitky a pod jeho a Cipískovým dohledem si 
mohly zastřílet ze vzduchovky. Jedno pohádkové zastavení 
připomnělo dětem a také dospělákům legendární Broučky, 
které Večerníček uvedl na televizních obrazovkách už v roce 
1967. Děti se na malou chvilku díky krovkám a tykadélkům 
proměnily na Broučky. S lucerničkou proběhly mezi lučními 
květy a cestou překonaly několik překážek. U pařezové 
chaloupky pomohly Křemílkovi a Vochomůrkovi zasadit 
semínko a Krakonoš s Ančetem si moc pochvalovali, že děti 
poznaly hodně lesních zvířátek. Čarodějnice tentokrát 
zklamala, protože nenapekla sladké perníčky, a její mazlíček – 
pavoučice Matylda svými pavučinami dětem trochu 
zkomplikovala plnění úkolů. Místo perníčku děti odcházely 
s králičím okem a doporučením, že nejdobřejší je na zelenině. 
Čepice se dětem plnila barevnými puntíky za splněné úkoly 
a pěšina je postupně zavedla k čertům do pekla. Menší si 
zahrály pohádkové pexeso nebo skládaly puzzle. A kdo si 
troufnul, mohl obehrát čerta v kartách. Mnohým se to povedlo. 
I vodníci mají ve večerníčcích své místo, a tak se dva usídlili 
i v naší aleji. V jejich tůňce to bublalo, žáby skřehotaly a rybek 
na lovení bylo dostatek. Hrníčky na dušičky byly naštěstí 
obsazené. Malé čarodějnici se pomotala zaklínadla, a tak 
potřebovala od dětí pomoc. Mach se Šebestovou zase půjčili 
každému jako odměnu za vypočtený příklad kouzelné 
sluchátko. Kdoví, kolik našeptaných přání se už vyplnilo. 
Poslední úkol byl trochu o zručnosti, ale i s ním si děti hravě 

poradily. Ája děti prosila, aby jí pomohly postavit boudu pro 
jejího pejska. Z malého štěňátka vyrostl Maxipes Fík. A jak 
jméno napovídá, na stavbu boudy bylo třeba navozit hodně 
cihel. Pro odměnu za splněné úkoly musely vyšplhat ještě na 
kopeček. Už z dálky byla vidět velká večerníčkovská čepice, 
kterou jsme nasadili naší bezděkovské kamenné Bábě. Kolem 
hopsali Bob a Bobek a chtěli, aby jim děti pomohly najít jejich 
ztracený klobouk s odměnami. Povedlo se! Drobná odměna 
a výborná palačinka přišla vhod. Kdo měl dostatek trpělivosti 
a vyhledal pejska Škubánka, narazil i na jeho kamarádku Káťu. 
Ta si vzala děti do parády a vykouzlila jim na obličeji 
nejrůznější obrázky a malůvky. Podle kladných ohlasů si 
odpoledne užily nejen děti. Někteří dospěláci se vrátili o mnoho 
let zpátky, kdy pozorně sledovali pohádky na dobrou noc, které 
ohlašoval  známou znělkou Večerníček.  Děkujeme 
návštěvníkům, malým i velkým, že se k nám vydali na putování 
s Večerníčkem. Že jste ho v aleji nepotkali? Určitě kolem vás 
prosvištěl na kole nebo jste od něho dostali obrázek na památku.

 Obrovské a upřímné poděkování posílám ještě jednou všem 
pohádkovým postavičkám za jejich ochotu být součástí zdroje 
radosti pro druhé i přes občasné nepohodlí v kostýmu nebo 
třeba v horkém počasí, které zrovna panovalo. Za jejich pomoc 
při přípravách i končeném úklidu. A také nesmím zapomenout 
na místní hasiče, díky kterým je nyní naše lipová alej tak útulná. 
Děkuji i za výborné občerstvení, které opět skvěle zajistil se 
svými pomocníky Milan Palečko z nezdřevské hospody. A také 
obci Hradiště za příspěvek na občerstvení pro děti i pro 
účinkující. Jako je Večerníček pořad s nezapomenutelnou 
znělkou a malým kresleným klukem s papírovou čepicí, tak 
věřím, že i procházka v novinové čepici naší bezděkovskou 
alejí bude pro mnohé nezapomenutelným zážitkem. A jako mají 
klasické pohádky pro děti své místo na televizních obrazovkách 
a v knížkách v dětských pokojíčcích, budou mít své místo 
pohádky i v naší aleji. Na příští shledanou!

                                                                     Šulcová Olga

Cesta s Večerníčkem

Hudba v synagogách opět nezklamala
Ve čtvrtek 25. července se ve zcela zaplněné kasejovické synagoze konal již XXIII. 

ročník Hudby v synagogách Plzeňského regionu. Přítomní se mohli zaposlouchat do 
skladeb vážných nebo se zasnít při romantických „Slzách Jacqueliny“. Nechyběly 
rozverné a veselé tóny židovských melodií. Skladby zazněly v podání violoncell 
Dominiky Weiss Hoškové a Jiřího Hoška, který svůj nástroj v průběhu koncertu vyměnil 
ještě za klavír a jednotlivé skladby doplnil komentářem, a houslí Miroslava Vilímce. 
Překvapením byla přítomnost současného skladatele Karla Pexidra, jehož Appassionato 
pro housle a violoncello taktéž zaznělo.

Úžasně odehraný koncert ocenili diváci dlouhotrvajícím potleskem.                                                                                                 

                                                                                                             -mk-
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Jak dobře znáte své město
 aneb rozhýbejte své mozkové závity

Díl 19. Významné osobnosti z dějin Kasejovicka IV

Marie Saliverová
Marie se narodila 27.7.1870 v Chloumku č.p. 10 do rodiny 

koláře Josefa Salivera a Anny Slavíčkové. Ve svých 16 letech 
odjela do Ameriky do New Yorku, kde vstoupila do Kongregace 
Školských sester de Notre Dame a přijala řeholní jméno 
Věnceslava. Nejpozději od roku 1935 byla v konventu 
Nejsvětější Trojice v Baltimore, kde pracovala jako kuchařka. 
Sestra Marie Věnceslava Saliverová zemřela 6.1.1963 a byla 
pohřbena na řádovém hřbitově Villa Maria na Notchcliff Road 
v Glen Arm v Marylendu.

Mojžíš Adelberg
Mojžíš se narodil v Metlech 24.3.1854 otci Abrhamovi 

Adelbergovi a matce Josefie Blochové. Také Mojžíš, jako 
mnoho jiných v té době, odjel do Ameriky roku 1872 do New 
Yorku. Následovali ho jeho tři sourozenci. V Americe se nikdy 
neoženil, změnil si jméno na Moric a živil se jako účetní. 
Během svého života se opakovaně vracel do Čech. Po své smrti 
20.7. 1929 odkázal velké jmění městu Kasejovice. 1000 dolarů 

na vydláždění hlavní ulice a chodníků, 600 dolarů na opravu 
obou místních kostelů a zdejší židovské obci 5000 dolarů na 
údržbu židovského hřbitova a výstavbu domku pro hrobníka. 
Nezapomněl ani na rodné Metly, kterým již za svého života 
chtěl věnovat 6000 dolarů na stavbu místní školní budovy – 
podmínkou však bylo, že se Metly odškolí od Předmiře, což 
úřady nepovolily – musela obec peníze vrátit. Obec Metly však 
po jeho smrti dostala 128 000 Kč na stavbu chudobince a na 
elektrifikaci.  

KVÍZ:

Marie Saliverová se narodila?
a) v Kasejovicích č.p. 110
b) v Chloumku č.p. 10
c) v Oselcích č.p. 11

Proč obec Metly musela vrátit Mojžíšovi Adelbergovi 6000  
dolarů?
a) úřady nepovolily odškolení od Předmiře
b) protože měli dost peněz
c) protože byl židovského vyznání

                                                                        Matouš Nikl

Provádíme stavební a zednické práce:

- Demolice, sanace, opravy  
- Stavby plotů, opěrných zdí, příček, 
  základových desek
- Pokládku obrubníků, zámkové dlažby
  z kamene, obklady teras, chodníků apod. 
- Pokládku drenáží, žlabů, přípojky vody, 
  usazení šachet, vpustí, jímek
- Zateplování domů, lepidlo, štuk, fasádní 
  omítka
- Práce se dřevem a jiné práce
- Bagr + auto s kontejnerem k dispozici
- Zajišťujeme odvoz a dovoz  materiálu     
   

 Více info: tel: 725 882 700 nebo 
 e-mail: mjelen10@gmail.com

Setkání hokejových fandů

 v Životicích

Ř í k á  s e  „ C o  Č e c h ,  t o 
muzikant“, ale myslím si, že u nás 
začíná více platit „Co Čech, to 
hokejový fanda“. A letos si to 
všichni hokejoví fandové užili 
s plnou parádou, vždyť zlatá 
medaile mistrů světa získaná na 
hokejovém svátku v Praze byla 
odměnou samozřejmě hlavně pro 
samotné hokejisty, ale s nimi si to 
užili i hrdí fandové. 

A i my, fandové ze Životic, 
jsme měli možnost potěšit se 
pohledem na krásnou zlatou 

medaili, dotknout se mistrovského poháru, obléknout se do 
reprezentačního dresu, a ještě si to na památku všechno nafotit. 
Tuto radost nám umožnil životický rodák p. Zdeněk Šmíd, který 
už spoustu let pracuje jako kustod u národního mužstva, a tak měl 
také svojí prací nemalý podíl na zisku této medaile a mohl 
všechna jmenovaná ocenění do Životic přivést. 

Děkujeme mu za to a budeme se těšit, že v budoucnu se 
takový kousek hokejistům podaří zopakovat a my opět zažijeme 
hezké vzpomínkové odpoledne. 

                      Irena Červenková, zastupitelka obce Životice

Rekonstrukce bývalé učebny na byt

Objekt školy v Hradišti, který byl postaven před více než 100 lety, se v průběhu let přestal používat jako škola nebo školka. 
Zastupitelstvo obce se rozhodlo objekt využít na obecní byty. Tři byty byly zřízeny již dříve, výstavbu dalšího bytu z bývalé třídy 
schválilo v loňském roce zastupitelstvo obce. Po zpracování projektové dokumentace a vydání stavebního povolení jsme požádali 
Plzeňský kraj o finanční příspěvek z dotačního titulu PSOV PK 2023 – Projekty obcí. Obci Hradiště byla Plzeňským krajem 
schválena a poskytnuta částka 400 000 Kč. V letošním roce byla výstavba bytu dokončena. Užitná plocha nové bytové jednotky je 
cca 60 m2. V bytě jsou tři obytné místnosti – obývací prostor s kuchyňským koutem a dvě ložnice. V celém bytě byl proveden 
sádrokartonový podhled se zateplením. Parketová podlaha byla ponechána. Vytápění bytu je elektrickými přímotopy s možností 
lokálního vytápění tuhými palivy. Děkujeme Plzeňskému kraji za poskytnutý finanční příspěvek, který nám umožnil výstavbu bytu 
provést.                                                                                                       

                                                                                                                    Mgr. Jaroslava Ladmanová, starostka Obce Hradiště

Jako každý rok, konal se i letos v Obecní knihovně 
v Kasejovicích příměstský tábor. Téma bylo krásné, 
prázdninové - My z ostrova Saltkråkan. Veselé příhody rodiny 
Melkersonovy z pera Astrid Lindgrenové provázely děti po 
celou dobu konání tábora. 

Co se všechno dělo? Četli jsme, ačkoliv to bylo pro některé 
děti zjevně velkým utrpením. Hráli jsme spoustu her k velké 
radosti všech. Chodili jsme na výlety. Plnili jsme kvízy 
i zapeklité úkoly. Malovali jsme, vyráběli a tvořili. Smáli se 
a užívali léta. Byl to týden plný zajímavých činností v pestré 
pospolitosti dětí různého věku a z různých končin. 

Jako vždy měly děti možnost soutěžit. Název letošní 
soutěže zněl “Já z ostrova Saltkrakån”. Z mnoha fotografií, 

které se sešly, zvítězila, a to ve všech kategoriích, fotografie 
Stellinky Weisové. Na druhém místě se umístila fotka Vojtíka 
Sudy a na třetím Markétky Hronové. 

Děkujeme městu Kasejovice za všemožnou podporu, které 
se nám dostalo. Děkujeme i rodičům za to, že s námi pluli na 
jedné lodi.    

         

                                       Dana Matějovská, hlavní vedoucí 

Výherní fotografie Stellinky Weissové z táborové fotosoutěže

Příměstský tábor si děti užily

Sad v Chloumku opět jako 

skládka?

Před dvěma lety přišli obyvatelé Chloumku s návrhem, aby 
na místě bývalé skládky vznikl sad. Vedení města s tímto 
návrhem souhlasilo a nechalo na svoje náklady tento prostor 
upravit. V listopadu roku 2022 zde pak nechalo vysadit jak 
ovocné stromy – hrušně, třešně, jabloně a slivoně, tak i další 
druhy jako jeřáby, lípy, duby a střemchy. 

Bohužel, když přijdete do chloumeckého sadu dnes, 
připomíná opět skládku. Že by si někdo nevšiml, že skládka zde 
již dávno není? Nebo je to jenom o neúctě k práci a úsilí jiných? 
Vážně potřebujeme vše kolem sebe ničit?

                                                                                                                                                                     

                                                                                   -rkn-

Městský úřad Kasejovice nabízí 

možnost odběru informací 
prostřednictvím SMS zpráv. 

Registrace na webových stránkách města 
Kasejovice  nebo přímo www.kasejovice.cz

na MěÚ Kasejovice.

i

Václav Šimůnek

OPRAVY OBUVI

  Kasejovice 295
Tel. 723 010 238
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Jak dobře znáte své město
 aneb rozhýbejte své mozkové závity

Díl 19. Významné osobnosti z dějin Kasejovicka IV

Marie Saliverová
Marie se narodila 27.7.1870 v Chloumku č.p. 10 do rodiny 

koláře Josefa Salivera a Anny Slavíčkové. Ve svých 16 letech 
odjela do Ameriky do New Yorku, kde vstoupila do Kongregace 
Školských sester de Notre Dame a přijala řeholní jméno 
Věnceslava. Nejpozději od roku 1935 byla v konventu 
Nejsvětější Trojice v Baltimore, kde pracovala jako kuchařka. 
Sestra Marie Věnceslava Saliverová zemřela 6.1.1963 a byla 
pohřbena na řádovém hřbitově Villa Maria na Notchcliff Road 
v Glen Arm v Marylendu.

Mojžíš Adelberg
Mojžíš se narodil v Metlech 24.3.1854 otci Abrhamovi 

Adelbergovi a matce Josefie Blochové. Také Mojžíš, jako 
mnoho jiných v té době, odjel do Ameriky roku 1872 do New 
Yorku. Následovali ho jeho tři sourozenci. V Americe se nikdy 
neoženil, změnil si jméno na Moric a živil se jako účetní. 
Během svého života se opakovaně vracel do Čech. Po své smrti 
20.7. 1929 odkázal velké jmění městu Kasejovice. 1000 dolarů 

na vydláždění hlavní ulice a chodníků, 600 dolarů na opravu 
obou místních kostelů a zdejší židovské obci 5000 dolarů na 
údržbu židovského hřbitova a výstavbu domku pro hrobníka. 
Nezapomněl ani na rodné Metly, kterým již za svého života 
chtěl věnovat 6000 dolarů na stavbu místní školní budovy – 
podmínkou však bylo, že se Metly odškolí od Předmiře, což 
úřady nepovolily – musela obec peníze vrátit. Obec Metly však 
po jeho smrti dostala 128 000 Kč na stavbu chudobince a na 
elektrifikaci.  

KVÍZ:

Marie Saliverová se narodila?
a) v Kasejovicích č.p. 110
b) v Chloumku č.p. 10
c) v Oselcích č.p. 11

Proč obec Metly musela vrátit Mojžíšovi Adelbergovi 6000  
dolarů?
a) úřady nepovolily odškolení od Předmiře
b) protože měli dost peněz
c) protože byl židovského vyznání

                                                                        Matouš Nikl

Provádíme stavební a zednické práce:

- Demolice, sanace, opravy  
- Stavby plotů, opěrných zdí, příček, 
  základových desek
- Pokládku obrubníků, zámkové dlažby
  z kamene, obklady teras, chodníků apod. 
- Pokládku drenáží, žlabů, přípojky vody, 
  usazení šachet, vpustí, jímek
- Zateplování domů, lepidlo, štuk, fasádní 
  omítka
- Práce se dřevem a jiné práce
- Bagr + auto s kontejnerem k dispozici
- Zajišťujeme odvoz a dovoz  materiálu     
   

 Více info: tel: 725 882 700 nebo 
 e-mail: mjelen10@gmail.com

Setkání hokejových fandů

 v Životicích

Ř í k á  s e  „ C o  Č e c h ,  t o 
muzikant“, ale myslím si, že u nás 
začíná více platit „Co Čech, to 
hokejový fanda“. A letos si to 
všichni hokejoví fandové užili 
s plnou parádou, vždyť zlatá 
medaile mistrů světa získaná na 
hokejovém svátku v Praze byla 
odměnou samozřejmě hlavně pro 
samotné hokejisty, ale s nimi si to 
užili i hrdí fandové. 

A i my, fandové ze Životic, 
jsme měli možnost potěšit se 
pohledem na krásnou zlatou 

medaili, dotknout se mistrovského poháru, obléknout se do 
reprezentačního dresu, a ještě si to na památku všechno nafotit. 
Tuto radost nám umožnil životický rodák p. Zdeněk Šmíd, který 
už spoustu let pracuje jako kustod u národního mužstva, a tak měl 
také svojí prací nemalý podíl na zisku této medaile a mohl 
všechna jmenovaná ocenění do Životic přivést. 

Děkujeme mu za to a budeme se těšit, že v budoucnu se 
takový kousek hokejistům podaří zopakovat a my opět zažijeme 
hezké vzpomínkové odpoledne. 

                      Irena Červenková, zastupitelka obce Životice

Rekonstrukce bývalé učebny na byt

Objekt školy v Hradišti, který byl postaven před více než 100 lety, se v průběhu let přestal používat jako škola nebo školka. 
Zastupitelstvo obce se rozhodlo objekt využít na obecní byty. Tři byty byly zřízeny již dříve, výstavbu dalšího bytu z bývalé třídy 
schválilo v loňském roce zastupitelstvo obce. Po zpracování projektové dokumentace a vydání stavebního povolení jsme požádali 
Plzeňský kraj o finanční příspěvek z dotačního titulu PSOV PK 2023 – Projekty obcí. Obci Hradiště byla Plzeňským krajem 
schválena a poskytnuta částka 400 000 Kč. V letošním roce byla výstavba bytu dokončena. Užitná plocha nové bytové jednotky je 
cca 60 m2. V bytě jsou tři obytné místnosti – obývací prostor s kuchyňským koutem a dvě ložnice. V celém bytě byl proveden 
sádrokartonový podhled se zateplením. Parketová podlaha byla ponechána. Vytápění bytu je elektrickými přímotopy s možností 
lokálního vytápění tuhými palivy. Děkujeme Plzeňskému kraji za poskytnutý finanční příspěvek, který nám umožnil výstavbu bytu 
provést.                                                                                                       

                                                                                                                    Mgr. Jaroslava Ladmanová, starostka Obce Hradiště

Jako každý rok, konal se i letos v Obecní knihovně 
v Kasejovicích příměstský tábor. Téma bylo krásné, 
prázdninové - My z ostrova Saltkråkan. Veselé příhody rodiny 
Melkersonovy z pera Astrid Lindgrenové provázely děti po 
celou dobu konání tábora. 

Co se všechno dělo? Četli jsme, ačkoliv to bylo pro některé 
děti zjevně velkým utrpením. Hráli jsme spoustu her k velké 
radosti všech. Chodili jsme na výlety. Plnili jsme kvízy 
i zapeklité úkoly. Malovali jsme, vyráběli a tvořili. Smáli se 
a užívali léta. Byl to týden plný zajímavých činností v pestré 
pospolitosti dětí různého věku a z různých končin. 

Jako vždy měly děti možnost soutěžit. Název letošní 
soutěže zněl “Já z ostrova Saltkrakån”. Z mnoha fotografií, 

které se sešly, zvítězila, a to ve všech kategoriích, fotografie 
Stellinky Weisové. Na druhém místě se umístila fotka Vojtíka 
Sudy a na třetím Markétky Hronové. 

Děkujeme městu Kasejovice za všemožnou podporu, které 
se nám dostalo. Děkujeme i rodičům za to, že s námi pluli na 
jedné lodi.    

         

                                       Dana Matějovská, hlavní vedoucí 

Výherní fotografie Stellinky Weissové z táborové fotosoutěže

Příměstský tábor si děti užily

Sad v Chloumku opět jako 

skládka?

Před dvěma lety přišli obyvatelé Chloumku s návrhem, aby 
na místě bývalé skládky vznikl sad. Vedení města s tímto 
návrhem souhlasilo a nechalo na svoje náklady tento prostor 
upravit. V listopadu roku 2022 zde pak nechalo vysadit jak 
ovocné stromy – hrušně, třešně, jabloně a slivoně, tak i další 
druhy jako jeřáby, lípy, duby a střemchy. 

Bohužel, když přijdete do chloumeckého sadu dnes, 
připomíná opět skládku. Že by si někdo nevšiml, že skládka zde 
již dávno není? Nebo je to jenom o neúctě k práci a úsilí jiných? 
Vážně potřebujeme vše kolem sebe ničit?

                                                                                                                                                                     

                                                                                   -rkn-

Městský úřad Kasejovice nabízí 

možnost odběru informací 
prostřednictvím SMS zpráv. 

Registrace na webových stránkách města 
Kasejovice  nebo přímo www.kasejovice.cz

na MěÚ Kasejovice.

i

Václav Šimůnek

OPRAVY OBUVI

  Kasejovice 295
Tel. 723 010 238
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Dne 15. 6. 2024 proběhlo po dlouhých 17-ti letech okrskové 
hasičské cvičení v Řesanicích, a to přímo na návsi, které bylo 
rovněž spojeno s oslavami 115 let od založení SDH Řesanice. 
Přípravy probíhaly již několik měsíců dopředu s velkou pílí. 
Byl připraven bohatý program. Na návsi byly připraveny stany 
se stoly a lavicemi, soutěžní dráha pro provedení hasičských 
útoků a štafet, kiosek s občerstvením obsluhoval p. Albl 
z Kramolína. Po celé odpoledne akci moderoval p. Karel Suda 
z SDH Kasejovice. Zdravotní službu zajištoval zdravotník p. 
Vladimír Janda z Oselec.

Oficiální začátek akce zahájil úderem 12. hodiny náčelník 
přehlídky Ing. Václav Šampalík. Poté došlo k hromadnému 
nástupu a přivítání okolních hasičských sborů okrsku 
Kasejovice a dalších hostů. Úvodní slovo si vzal starosta 
okrsku Kasejovice bratr Zdeněk Lederbuch, poté velitel 
soutěže bratr Josef Tesař, a nakonec jednatel řesanického sboru 
Pavel Behenský st. Následně byly oceněni zasloužilí řesaničtí 
hasiči za dlouholetou službu a práci u sboru: p.  Zdeněk Kuneš 
nejst., Stanislav Hájek st., Karel Fiala st., Karel Červený st., Jan 
Turek, Ing. Josef Šelepa a Ing. Václav Šampalík. Pak došlo 
k předání základních informací o průběhu soutěže, byl zavelen 
rozchod a proběhlo rozlosování pořadí jednotlivých týmu. 
Průběh cvičení byl jako vždy klasický. Nejprve probíhaly 
hasičské štafety a poté hned útoky. Zde se ukázalo, jak všichni 
poctivě trénovali a připravovali na soutěž. Svoje síly přijelo 
poměřit 11 družstev mužů a 5 družstev žen. Nejstarším týmem 

se stalo družstvo Řesanice II. složené výhradně z mužů starších 
40 až 60 let, kteří při štafetě i útoku ukázaly, že ještě nepatří do 
starého železa a umí pořád za to vzít, za což byli odměněni 
velkým jásotem a bujarým potleskem od přihlíženích diváků, 
hasičů a ostatních hostů. Po celou dobu soutěže panovala mezi 
všemi dobrá nálada a smích, na všech hasičích bylo vidět, jak je 
akce baví, snaží se podávat, co nejlepší výkony a povzbuzovat 
ostatní týmy. Rozhodčí poctivě plnili svou práci při kontrole 
jednotlivých úkonů při útocích a štafetách. Zpestřením 
programu byla ukázka požárního útoku mladých hasičů 
a hasiček z SDH Újezd u Kasejovic pod vedením jejich velitele 
Ladislava Sudy staršího. Stará garda hasičů z Oselec nám 
ukázala požární zásah v podobě hašení zapáleného balíku 
slámy se svojí historickou stříkačkou. 

Během celého odpoledne panovalo docela klidné počasí, 
které bylo proloženo dešťovou přeháňkou, která trochu 
narušila průběh cvičení. Celý den utíkal rychle jako voda a než 
se všichni nadáli, bylo celé klání ukončeno a proběhlo 
vyhlášení výsledků. V kategorii mužů se na 1. místě umístilo 
družstvo z Polánky, na 2. místě Kladrubce a na 3. místě 
Hradiště. Naše dvě družstva Řesanice I. a II. se umístily na 
krásném 9. a 10. místě. Naopak v kategorii žen získalo 1. místo 
družstvo z Kasejovic, které zároveň bralo první místo za 
nepovinnou štafetu. Druhé místo patřilo ženám z Hradiště a na 
třetím místě se umístily ženy z Bezděkova. Po menších 
neshodách s rozhodčími při útoku žen z Polánky muselo být 
družstvo kvůli špatně postavené základně diskvalifikováno. 
Následně byly oceněni také všichni rozhodčí, členové 
technického štábu zajišťujícího průběh soutěže, mládež 
z Újezda, stará garda z Oselec a všechny další sbory. Ke konci si 
vzal opět slovo Zdeněk Lederbuch, Josef Tesař a Pavel 
Behenský, kteří poděkovali všem sborům a hostům za účast 
a zdárný průběh hasičské soutěže. Po skončení vyhrávala na 
letním parketu k tanci a poslechu až do pozdních ranních hodin 
kapela Miloše Velíška, která nenechala nikoho dlouho sedět na 
místě. Na závěr bych chtěl poděkovat všem lidem a hasičům, 
kteří se podíleli na přípravách této akce a hlavně sponzorům.

                                Za SDH Řesanice Mgr. Pavel Behenský 

Okrskové hasičské cvičení v Řesanicích

Zlatá cihla pro Kasejovice

V sobotu 3. srpna se v obci Mrtník konalo slavnostní 
vyhlášení výsledků krajského kola Vesnice roku 2024, jehož se 
zúčastnili také zástupci Kasejovic. Místo konání akce 
napovídalo, kam putuje letošní celkové krajské vítězství a Zlatá 
stuha, ostatní ocenění však známá nebyla. Po slavnostním 
zahájení, jež začalo státní hymnou, kterou zazpívala místní 
děvčata, a představení hostů začalo vyhlašování výsledků. 
Kasejovice v tomto ročníku získali Zlatou cihlu v kategorii A za 
rekonstrukci drážní vodárny. Toto ocenění, pro naše město je to 
již čtvrtá Zlatá cihla, převzal starosta města ing. Václav 
Jakubčík. Po skončení předávání ocenění si připravili obyvatelé 
Mrtníku pro své hosty doprovodný program a také prohlídku 
svojí „zlaté“ obce. 
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kteří se podíleli na přípravách této akce a hlavně sponzorům.

                                Za SDH Řesanice Mgr. Pavel Behenský 

Okrskové hasičské cvičení v Řesanicích
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vyhlášení výsledků krajského kola Vesnice roku 2024, jehož se 
zúčastnili také zástupci Kasejovic. Místo konání akce 
napovídalo, kam putuje letošní celkové krajské vítězství a Zlatá 
stuha, ostatní ocenění však známá nebyla. Po slavnostním 
zahájení, jež začalo státní hymnou, kterou zazpívala místní 
děvčata, a představení hostů začalo vyhlašování výsledků. 
Kasejovice v tomto ročníku získali Zlatou cihlu v kategorii A za 
rekonstrukci drážní vodárny. Toto ocenění, pro naše město je to 
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— Prodám palivo - štípané dříví délky 25, 33, 40-50 cm, 
cena od 880 Kč, odřezky z pily, cena 278 Kč/prm, 
stavební řezivo. Tel: 607 816 548

— Prodám myčku nádobí Candy Brava Simply Fi, možnost 
ovládat přes aplikaci, na 13 sad. Spousta programů, 
odložený start, eco atd. 2 roky stará, málo používaná, 
pravidelně čištěná. Cena 2000 Kč. Tel: 728 564 692.

— Nabízím 3D FDM tisk z materiálů PLA a PETG do 

rozměrů 20x20x25 cm včetně modelování.
      Tel: 721 605 869
— Koupím lištovou sekačku Mf70 v jakémkoliv stavu nebo 

bubnovou s pojezdem, lešení haki 1-3 kostky, hoblovku. 
Tel: 603 429 372.

— Prodám větší množství knih - thrilery, detektivky, válečné. 
Cena 20 Kč/ks. Při větším odběru sleva. Knihy jsou 
v dobrém stavu, 1x přečtené. Tel. 603 701 357. Kasejovice

— Prodám palivové dřevo, délka 1 m. Tel: 603 393 517.
— Prodám dětskou postýlku IKEA, smontovanou, s roštěm, 

zachovalá, bílá barva, rozměr 170x60 cm. Lehká, snadno 
přenositelná. Cena 500 Kč. Tel: 603 701 357. Kasejovice

— Prodám palivové dříví. Tel: 732 844 741 
— Kapela z Kasejovicka hledá hráče na bicí nástroje. 
      Tel. 777 533 479.
• Prodám sjezdové lyže Rossignol 175cm, vázání 

Rossignol - 300Kč, sjezdové lyže Rossignol 175cm, 
vázání Marker - 300Kč. Tel. 723 473 206

• Prodám Jawa pionýr 21 červené barvy, startuje, jezdí, 
píchlé zadní kolo. Bez TP, cena 18 000 Kč. 

      Tel: 728 564 692

Inzerce

Nové knihy:
&  Jan Bauer: Kdo chce zabít císaře
&  Zdeněk Bělonožník: Cyklo P
&  Robert Bryndza: Anděl smrti 
&  Anthony Doerr: Zeď vzpomínek
&  Petra Dvořáková: Pláňata 
&  Michaela Klevisová: Štěstí je zadarmo
&  Ellie Midwoodová: Houslistka z Osvětimi
&  James Patterson: Patnáctý skandál
&  Kathryn Taylor: Příběh srdce 

Výpůjční doba: Po 8-13 hod, Út 12-17 hod.
Tel. 602 429 346, email: knihovna@kasejovice.cz

Informace z kasejovické knihovny

Otevírací doba ve špýcharu a vodárně:

červen, září - sobota 14 -18 hod.
červenec, srpen - sobota a neděle 14 -18 hod. 

Mimo otevírací dobu je možná domluva 
v pracovní dny na tel: 734 577 841

Vstupné: dospělí 40 Kč, děti 10 Kč


